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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért van az, hogy Önök kompetensek a “Baszjad 
Izüt!” kifejezést illetően, de fogalmatlanok a kényszerszabadságra küldött tanárok számát 
tekintve?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Január elején írásbeli választ igénylő kérdésben érdeklődtem afelől, hogy a választókerületemben
lévő  két  tankerületből,  a  Külső-Pesti  Tankerületi  Központból  és  a  Kelet-Pesti  Tankerületi
Központokból  hány  pedagógust  küldtek  kényszerszabadságra  amiatt,  mert  nem  vették  fel  a
koronavírus ellenni oltást. Az Ön Államtitkára, Rétvári Bence két héttel később válaszolt, csak épp
a  feltett  kérdést  nem  sikerült  értelmeznie.  Igaz,  beadványomban  nem  az  avar  kori  rovásírást
használtam, hanem a mai magyar nyelv szabályait. Talán itt követtem el a hibát.

Valószínűleg egy tűtartó dobozon kellett  volna a kérdést  benyújtanom, akkor  legalább az Önök
intézetének tudományos munkatársa el tudta volna olvasni, ha már egy államtitkárnak alapszintű
szövegértési problémái vannak. Hisz mindnyájan emlékszünk, hogy a Magyarságkutató Intézetnek
sikerült az ún. jánoshidai tűtartón meglelnie a legrégebbi magyar nyelvemléket. Meg is fejtették a
feliratot. Önök szerint a jelenleg ismert legrégebbi magyar mondat így szól pontosan:

Baszjad Izüt!

Ezt nyilván Rétvári Bence is érti. Én bevallom, felszisszentem kissé. Nem gondoltam volna, hogy a
legősibb magyar nyelvemlék és a mai kommentelők nyelvi világa ennyire közel esik egymáshoz, de
ezt Önök biztosan jobban tudják. Engedelmével, ezzel együtt kénytelen vagyok sajnálkozásomat
kifejezni amiatt, hogy a mai magyar kormánypropaganda nyelvén írott válaszuk szerint halvány lila



 
fogalmuk sincs arról,  hogy hány tanárt  küldtek kényszerszabadságra választókerületemben. Kár,
mert ezt kérdeztem, és sokakat érdekel.

Így nem maradt más választásom, mint hogy olyat kérdezzek, amiben kompetensek: mi lett végül
Izüvel?

 

Tisztelettel várom válaszát!
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